
Protokoll fra styremøte i 
Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

26. mars 2017 
 
 
Tilstede: Bjørg Henriksen, Preben Lund, Marit H. Autrey, Anne G. Ulekleiv, Tonje 
Holm Aasekjær og Astrid Elin Halse 

 
Tid:  kl. 11.00  
Sted:  Østre Mørdre gård (hos Bjørg), ridehuset.  
 
 
Dagsorden: 
Sak: 09/17: Godkjenning av protokollen fra 05. februar 2017 
  Protokollen ble godkjent  

 
Vedtak: Tatt til orientering.  
 
Sak: 10/17: Innkommet post 

Innkommet post tas opp i sak 14/17 og sak 15/17. Ellers ikke annen 
innkommet post. 
 

Vedtak: Tatt til orientering.  
 
Sak 11/17: Konstituere styret 

Styresammensetning for styreperioden 2017/2018: 
Leder: Bjørg Henriksen 
Nestleder: Marit Hanstad Autrey 
Sekretær: Anne Grundstad Ulekleiv 
Styremedlem: Preben Lund 
Styremedlem: Stine Andresen Halvorsrud 
Vara: Tonje Holm Aaskejær 
Vara: Camilla B. Horvei  

 
    
Vedtak: Styret konstituert 
  
Sak: 12/17: HD-indeks 

Diskusjon rundt innføring av HD-indeks på rasen. 
 
Vedtak: Innføring av HD-indeks vedtatt av enstemmig styre. Informasjon 

utarbeides av sunnhetsrådet og publiseres til oppdrettermøtet i juni. 
 
Sak: 13/17: Sunnhetsrådets sammensetning 

Styret innstiller Astrid Elin Halse som ny leder av sunnhetsrådet for 
styreperioden 2017/2018.  
Sunnhetsrådets sammensetning for styreperioden 2017/2018: 
Astrid Elin Halse 
Kristine Løkka Hauerberg 



Camilla B. Horvei 
Britt Trydal 
Sissel Øyås 
 
Styret ønsker å takke Kari Andresen for sin innsats som medlem av 
sunnhetsrådet og Kristine Løkka Hauerberg for innsats som leder i 
2016/2017. 
 

Vedtak: Sunnhetsrådet for perioden 2017/2018 er fastsatt. 
 

 
Sak: 14/17:  Forslag fra NKK om registrering av alvorlig arvelig sykdom i Dogweb 

Styret har ingen innvendinger mot høringsforslaget. 
 
Vedtak: Sekretær sender positivt høringssvar til NKK. 
 
 
Sak: 15/17: Høring – lovmaler for klubber og forbund i NKK 

Utsettes. Svarfrist er 15. mai. 
 

Vedtak: Styrets frist settes til 1. mai. 
   
 
Sak  16/17: Eventuelt 
  Marit briefet om status på rasetreffet. 
  Fôrsponsor er kontaktet, avventer svar. 
  Styret bidrar på rasetreffet. 
  Det blir planleggingsmøte ifbm. Påsken. 
 
     
 
 
 

  
 

       Anne G. Ulekleiv/s/ 
        Sekretær 
 
 
 
 
 


